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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI EXTRAORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 17 OCTOMBRIE 2023 

 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat de îndată pentru data de 17 octombrie 2023, 

ora 1300, în şedinţă extraordinară de către președintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl. Dumitru 

Beianu, prin Dispoziţia nr.509 din 16 octombrie 2023, conform prevederilor art.179 alin.(3) din 

Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare. 

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.  

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

  La lucrările ședinței participă președintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  

  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent online 

3.  Meclea Alina PNL Prezent online 

4.  Roșu Cosmina Andreea PNL Prezent 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent online 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent online 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent online 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent 

14.  Lungu Silviu PNL Prezent online 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent online 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent 

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent online 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent online 

22.  Crina-Alexandra Stoianovici PSD Prezent online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent 

25.  Bardan Daniela PSD Prezent 

26.  Simon Diana-Marga PSD Prezent 

27.  Bălan Cristina PSD Prezent 

28.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent 
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Elena Coscai – consilier C.J.G.; 

- Dl.Gabriel Peiu  –consilier C.J.G.; 

- Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.; 

 Ordinea de zi, împreună cu materialele anexate, a fost transmisă consilierilor județeni pe 

adresele de e-mail, în vederea analizării și exprimării votului. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim că ați onorat invitația noastră. Avem puține proiecte pe ordinea de zi astăzi a 

ședinței extraordinare, dar foarte importante și prin conținut și justificate și de prezența dvs. 

Dacă sunteți de acord să începem ședința? Mai avem de așteptat vreun vot? Începem atunci 

ca de obicei cu intonarea Imnului Național, vă rog. 

 

SE INTONEAZĂ IMNUL NAȚIONAL. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. Așadar, începem. Avem o ședință compactă 4, proiecte pe ordinea de zi. Sunt 

transmise în termen la comisie față de alte dați când am mai întârziat justificat. Dacă sunt 

discuții pe marginea conținutului ordinii de zi? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

 

1. Proiect de hotărâre nr.289 din 13 octombrie 2023 privind modificarea utilizării 

excedentului bugetului local al județului Giurgiu în anul 2023, referatul de aprobare 

nr.22475 din 13 octombrie 2023 al vicepreședintelui, raportul de specialitate nr.22485 din 

13 octombrie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, 

finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri  
Prezintă: dna. Elisabeta Mihalcea   - vicepreședinte C.J.G 

  dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

  dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

2. Proiect de hotărâre nr.290 din 13 octombrie 2023 privind rectificarea bugetului propriu 

de venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu și a bugetului de venituri și cheltuieli al 

instituțiilor finanțate integral sau parțial din venituri proprii și subvenții pe anul 2023, 

referatul de aprobare nr.22476 din 13 octombrie 2023 al vicepreședintelui, raportul de 

specialitate nr.22486 din 13 octombrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, 

raportul de specialitate nr.22487 din 13 octombrie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și 

contabilitate, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 
Prezintă: dna. Elisabeta Mihalcea   - vicepreședinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 
   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.291 din 13 octombrie 2023 privind aprobarea execuției bugetului 

propriu de venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu pe trimestrul III 2023, referatul de 

aprobare nr.22474 din 13 octombrie 2023 al vicepreședintelui, raportul de specialitate 

nr.22484 din 13 octombrie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri  
Prezintă: dna. Elisabeta Mihalcea   - vicepreședinte C.J.G 

29.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent 

30.  Cristescu Dan PSD Prezent 
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   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 
 

4. Proiect de hotărâre nr.292 din 16 octombrie 2023 privind aprobarea solicitării de trecere 

din domeniul public al Municipiului Giurgiu și administrarea Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu, în domeniul public al Județului Giurgiu și administrarea Consiliului 

Județean Giurgiu, a terenului în suprafață de 49.646 mp, situat în intravilanul municipiului 

Giurgiu, Aleea Chimiei, nr.1, județul Giurgiu, după semnarea contractului de finanțare al 

proiectului „CAMPUS POLITEHNIC REGIONAL PENTRU ÎNVĂȚĂMÂNT DUAL 

GIURGIU”, referatul de aprobare nr.22524 din 16 octombrie 2023 al președintelui, raportul 

de specialitate nr.22533 din 16 octombrie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii 

publice de interes județean și administrativ și avizul Comisiei juridice, ordine publică și 

situații de urgență  
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

5. Diverse 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri?  

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

XXXXXXXXXXXXXXX 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. Legat de prezență? 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Legat de prezență sunt prezenți toți membrii Consiliului Județean Giurgiu.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine. Mulțumesc. Primul proiect 289 este numărul de ordine, din 13 octombrie: modificarea 

utilizării excedentului bugetului local al județului Giurgiu în anul 2023. E o procedură uzuală. 

Avem aici specialiști care pot da orice explicații altor specialiști care le solicită. Sunt 

proceduri cu care, probabil, v-am familiarizat și pe care le folosim de câte ori avem ocazia. 

Aici vorbim de folosirea excedentului bugetar. Comisia pentru buget, aviz favorabil. 

- Dacă sunt discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 28 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Anculescu C, 

Meclea A, Roșu C, Ionescu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu 

M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A, Corozel L, Preda I, 

Răgălie C, Simon D, Bălan C, Grigore M, Cristescu D și Bardan D, Lazăr D) 

3 voturi „împotrivă”( Vucă E, Stoianovici C și Simion C,) devenind hotărârea nr.284 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 2: Proiect de hotărâre nr.290 privind rectificarea bugetului propriu de venituri și 

cheltuieli al Județului Giurgiu și a bugetului de venituri și cheltuieli al instituțiilor finanțate 

integral sau parțial din venituri proprii și subvenții pe anul 2023. Comisia pentru buget, 

comisia pentru investiții, avize favorabile. Aici avem un amendament. Este vorba de o 

diminuare a unei sume la un proiect care are o evoluție mai lentă și avem obligația să luăm în 

considerare că, pe Fondul de Mediu, apare o finanțare pentru eficientizarea unor clădiri de o 

altă manieră mult mai completă abordată, din punct de vedere tehnic .Vreau să folosim 

această finanțare pentru alte câteva investiții și, ca atare, încercăm să reglăm partea de 

finanțare a primelor categorii de lucrări care trebuie contractate, în speță: studii geo, expertize 

tehnice și audit energetic. Mai sunt și alte, mai este cred că unul singur, motiv pentru care 

pentru care a apărut acest proiect de hotărâre legat de o finanțare a Casei Verzi de la 
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finanțarea lucrărilor la Casa Verde de la DGASPC, asta după știința mea. Dacă sunt 

intervenții din partea dvs? Dacă solicitați alte informații? Supun aprobării proiectul, vă rog?  

A, amendamentul, mă scuzați! Amendamentul înainte. 

 

Anexa nr.3 se modifică și se completează după cum urmează: 

 

Text original 

Cap.68.02. ASIGURĂRI ŞI ASISTENŢĂ 

SOCIALĂ, din care surse de finanţare: 

58 – Proiecte cu finanţare  

din fonduri externe nerambursabile 

aferente cadrului financiar 2014-2020 

60 – Proiecte cu finanțare din sumele 

reprezentând asistenţa financiară 

nerambursabilă aferentă PNRR 

61 – Proiecte cu finanțare din sumele 

aferente componentei de împrumut a PNRR 

71.01– Active fixe 

Consiliul Judeţean Giurgiu 

71.01– Active fixe 

Cheltuieli pentru elaborarea proiectelor şi 

altor studii aferente obiectivelor de investiţii 

Poziția 1. Proiectare: „Centru de zi pentru 

copii Răsuceni” – expertiză tehnică, audit 

energetic, DALI, PT, verificare tehnică 

proiect, documentaţii avize/acorduri, 

avize/acorduri – actualizare 

Valoare totală – 170 mii lei 

Text modificat 

Cap.68.02. ASIGURĂRI ŞI ASISTENŢĂ 

SOCIALĂ, din care surse de finanţare: 

58 – Proiecte cu finanţare  

din fonduri externe nerambursabile aferente 

cadrului financiar 2014-2020 

60 – Proiecte cu finanțare din sumele 

reprezentând asistenţa financiară 

nerambursabilă aferentă PNRR 

61 – Proiecte cu finanțare din sumele aferente 

componentei de împrumut a PNRR 

71.01– Active fixe 

Consiliul Judeţean Giurgiu 

71.01– Active fixe 

Cheltuieli pentru elaborarea proiectelor şi 

altor studii aferente obiectivelor de investiţii 

Poziția 1. Proiectare: „Centru de zi pentru copii 

Răsuceni” – expertiză tehnică, audit energetic, 

DALI, PT, verificare tehnică proiect, 

documentaţii avize/acorduri, avize/acorduri – 

actualizare 

Valoare totală – 110 mii lei 

 

La Cap.68.02. ASIGURĂRI ŞI ASISTENŢĂ SOCIALĂ 

71.01– Active fixe   

Consiliul Judeţean Giurgiu 

71.01– Active fixe 

Cheltuieli pentru elaborarea proiectelor şi altor studii aferente obiectivelor de investiţii se 

introduc pozițiile 17 si 18, astfel: 

- Poziția 17 Proiectare: „Îmbunătăţirea eficienţei energetice la Complexul de servicii 

sociale Giurgiu” – studii de teren, expertiză tehnică, audit energetic  

Valoare totală – 30 mii lei 

- Poziția 18 - Proiectare: „Îmbunătăţirea eficienţei energetice la Spitalul de 

pneumoftiziologie Izvoru” – studii de teren, expertiză tehnică, audit energetic  

Valoare totală – 30 mii lei 

Valorile aferente celor două poziții nou introduse vor fi asigurate prin redistribuire în cadrul 

aceluiași capitol. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Amendamentul a fost adoptat cu 20 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Anculescu C, 

Meclea A, Roșu C, Ionescu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu 

M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A, Corozel L); 

- 10 „împotrivă”( Preda I, Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, Grigore M, 

Simion C, Cristescu D și Lazăr D) și o abținere (Bardan D) 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Aveți vreun argument, poate învățăm ceva ? Nu aveți. Bine. Supun aprobării proiectul atunci. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 
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Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 20 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Anculescu C, 

Meclea A, Roșu C, Ionescu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu 

M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A, Corozel L); 

10 „împotrivă”( Preda I, Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, Grigore M, 

Simion C, Cristescu D și, Lazăr D) și o abținere (Bardan D),  devenind hotărârea nr.285 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 3: Proiect de hotărâre nr.291 privind aprobarea execuției bugetului propriu de 

venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu pe trimestrul III 2023. Comisia pentru buget, aviz 

favorabil. Foarte muncită comisia de buget. Contul de execuție este o procedură, cu umila 

mea părere de inginer, cumva depășită de vremuri. În situația în care accesăm în special 

fonduri europene, tot bugetul instituției este într-o continuă mișcare. Este foarte greu de 

stabilit o fotografie în care să spui exact care sunt veniturile și cheltuielile, dar nu contest că 

economiștii pot să aibă altă interpretare. Evident ea poate fi și opozabilă la ceea ce am spus 

eu. Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu, supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 29 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Anculescu C, 

Meclea A, Roșu C, Ionescu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu 

M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A, Corozel L, Preda I, 

Răgălie C, Simon D, Bălan C, Grigore M, Simion C, Cristescu D și Bardan D, Lazăr D  ); 

- 2 voturi „împotrivă”( Vucă E, Stoianovici C,), devenind hotărârea nr.286 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și în sfârșit punctul 4: Proiect de hotărâre nr.292 privind aprobarea solicitării de trecere din 

domeniul public al Municipiului Giurgiu și administrarea Consiliului Local al Municipiului 

Giurgiu, în domeniul public al Județului Giurgiu și administrarea Consiliului Județean 

Giurgiu, a terenului în suprafață de 49.646 mp, situat în intravilanul municipiului Giurgiu, 

Aleea Chimiei, nr.1, județul Giurgiu, după semnarea contractului de finanțare al proiectului 

„CAMPUS POLITEHNIC REGIONAL PENTRU ÎNVĂȚĂMÂNT DUAL GIURGIU”. 

- Comisia juridică, aviz favorabil, cu 3 voturi „pentru”, și 2 voturi „împotrivă”. Dacă sunt 

intervenții? O fi vreo regie dacă tot sunteți prezenți așa mulți. Dacă sunt intervenții? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Vă mulțumesc. Dacă-mi permiteți? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Eu nu am înțeles un lucru aici. De ce trebuie să votăm înainte și să-l trecem după semnarea 

contractului de finanțare? Asta este una dintre întrebări pare cumva  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- E simplu. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Un șantaj pe la adresa dvs. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Șantaj?... 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Așa mi se pare mie, posibil noi nu avem atâta inteligență ca dvs. Așa că nu ne permitem să 

facem de astea, iar al doilea lucru este noi am fost constanți tot timpul la acest proiect. Ne-am 

opus pentru că am înțeles că, din punct de vedere financiar, este o căciulă un pic cam mare. 

Colegul dvs. de partid, primarul Adrian Anghelescu a ieșit inclusiv într-o conferință de presă 

și a spus că Domnia sa nu-și permite să plătească sumele pentru acest proiect. Tocmai de 

aceea noi am considerat că, probabil, este singura dată când și acest primar are dreptate, îi 

susținem punctul de vedere și vom rămâne consecvenți pe acest punct. Nu vom vota absolut 

niciun fel de proiect pentru acest campus.  
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine faceți! 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Vă mulțumim tare mult. Noi o să votăm împotriva acestui proiect. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dvs, grupul consilierilor PSD, dvs. fiind liderul... 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dumneavoastră eu, deocamdată. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine. Hai să vă răspund, să nu vă las cu motive de insomnie. Putem să trecem terenul prin 

hotărâre de consiliu din proprietatea municipiului în proprietatea județului doar după 

semnarea contractului de finanțare pentru că această finanțare a fost obținută în baza 

depunerii unei aplicații care, printre alte argumente, a avut și argumentul disponibilității 

acestui teren. Terenul are niște caracteristici inclusiv cea juridică, proprietatea municipiului și 

orice schimbare a oricărui detaliu cuprins în această cerere de finanțare, afectează punctajul și 

implicit eligibilitatea finanțării, da ? După ce se semnează contractul de finanțare totul se 

interpretează într-o altă cheie pentru a ne încadra în termeni, intervine o altă necunoscută, altă 

variabilă, nu necunoscută, termenul de realizarea a investiției. Atunci avem mai multă 

flexibilitate și noi și cei care evaluează evoluția proiectului și putem să schimbăm între 

membrii consorțiului, responsabilități astfel încât să ne încadrăm în graficul pe care l-am avut 

atașat la această finanțare, da? De asta înainte și nu după. Despre șantaj, eu nu am auzit, dar 

puteți să dați orice interpretare vreți. În schimb, poziția dlui Anghelescu, mă bucur că îi dați 

dreptate măcar o dată, poate e un început. Ați reținut doar jumătate din ce s-a discutat pe 

subiectul acesta și vă fac un compliment pentru că ce a spus dânsul, că nu poate să susțină 

municipalitatea, a fost o chestiune asupra căreia ne-am consultat și am decis că preia județul 

și va finanța acest proiect și cu contribuția proprie și cu contribuția municipalității. Soluție pe 

care a agreat-o dl. Anghelescu așa că mergem înainte pentru că județul Giurgiu are mare 

nevoie de această investiție ca să-i pregătească pe copii noștri pentru niște meserii de viitor. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- ..să semneze cererea de finanțare și mai vedem după aceea. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu știu ce mai vedeți, dar e bine că sunteți măcar observatori constanți ai acestui fenomen. E 

un proiect cel mai important al acestui județ. De dimineață, a venit un investitor care dezvoltă 

lângă Mihăilești un centru logistic al unei firme Penny, dacă nu greșesc, o rețea de magazine 

care s-a hotărât să construiască la Mihăilești un centru care să deservească toată Muntenia și 

îmi confirma ce știu și eu de la alți oameni mai deștepți ca mine și ce-mi tot spun investitori 

care vin în Giurgiu sau discută despre Giurgiu. Și spuneți și dvs. altora care-și dau cu părerea 

fără să cunoască. În realizarea unor investiții care să genereze locuri de muncă, succesiunea 

este următoarea: întâi apar sau se iau în considerare ce forță de muncă calificată și pe ce 

meserii sunt existente în zona respectivă și apoi vin investitorii. Dacă am auzit persoane de la 

care aveam pretenții spunând că să vină investitori, să dezvolte aici capacități de producție 

sau de servicii sau de comerț și după aceea pregătim noi forță de muncă pe calificarea 

respectivă. E un soi de a vedea lucrurile exact cum nu trebuie dacă ne interesează dezvoltarea 

acestui județ. Asta e o idee foarte importantă, m-aș bucura să o rețineți. Altfel argumentele 

prezentate pe marginea acestui subiect spuse de specialiști concură la o singură concluzie: nu 

putem să pregătim doar persoane cu studii superioare pentru că nicăieri în lumea asta nu 

există doar asemenea categorie de angajați. Avem nevoie în schimb de foarte mulți oameni 

care știind bine sau învățând bine o meserie, pot să aibă meserii foarte bănoase, foarte 

serioase, foarte respectate și cu toate argumentele care derivă din această situație. Să spui că 

nu vom putea să aducem în fiecare an 400 de copii să se angajeze și să ocupe locurile în 

fiecare promoție a campusului, este iarăși o filozofie de genul „drobul de sare” pentru că noi 

avem un proiect câștigat pe transport public, cel mai mare din țară din sesiunea respectivă, 78 

de milioane de lei la care a muncit tot municipiul Giurgiu și județul Giurgiu, în baza căruia 

cumpărăm maxim 34 de microbuze, 17 microbuze și 17 autobuze electrice ca să asigurăm 
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transportul de la Giurgiu spre localități din zona metropolitană și invers. Luăm în calcul 

evident ca pentru acest campus să avem copii și din municipiu, dar și din zonele, zona 

adiacentă municipiului. E foarte riscant să faci afirmații de genul ăsta, în primul rând dacă nu 

studiezi toate aspectele unei asemenea investiții și dacă nu demonstrezi și un pic de atașament 

față de niște probleme pe care te străduiești să le rezolvi, nu să le maximizezi ca să 

descurajezi pe cei care gândesc într-un mod mai optimist. Da, vă rog.     

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Întâmplător situația din învățământul școlar chiar mă preocupă pentru că, probabil știți, sunt 

una dintre organizațiile care eliberează acele recomandări pe locurile speciale pentru copii de 

etnie romă. Anul acesta au terminat 1812 copii ciclul gimnazial, clasa a VIII-a. La examenul 

de capacitate sau Evaluarea Națională, așa cum se numește acum, s-au prezentat 1500 din 

care, la proba de limba română, au lipsit 400. Sunt convins că colega noastră de la dvs. din 

partid care este la inspectorat știe despre ce vorbesc și s-au prezentat decât 1100 de elevi din 

tot județul Giurgiu la proba de limba română. Din acești elevi cea mai mare parte dintre ei tot 

ce trece de la Călugăreni în sus, însemnând toate comunitățile mari de acolo, nu vine niciuna 

înspre Giurgiu, toți se îndreaptă către București și știu că eliberăm recomandări acelor copii 

pentru că din 1800 de copii care au terminat acest ciclu gimnazial în acest an, noi am eliberat 

176 de recomandări. Adică 10% din copii care merg la liceu sunt cumva de etnie romă și au 

recomandări eliberate de organizația noastră pentru a merge mai departe la liceu. Copiii din 

nordul județului merg către București. Nu înțeleg de ce ar veni cineva din nordul județului 

aici când se construiește un astfel de campus în Sectorul 6? Al doilea argument pe care vi-l 

dau este că în acest moment avem clase care nu sunt ocupate. Avem clădiri care nu sunt 

ocupate cu spații, cu sedii dedicate către învățământ. Liceul de marină, cel pe care îl susțineți 

dvs. foarte tare, vă înțeleg pe o parte motivele, pe o altă parte nu le înțeleg, în acest moment 

nu reușește să-și facă clasele de profesională. Cred că suntem de acord măcar pe punctul ăsta, 

cred că suntem de acord. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- În ce fel nu reușește? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Că nu reușește. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu vorbim de Liceul de marină. Vorbim de Colegiul Tehnic. Încurcați spectatorii.    

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Îmi pare rău sunt mai bătrân așa și mai uit. Apare și senilitatea. Ce vreți? De la o vârstă.. 

Problema cu acei 400 de elevi de care spuneți dvs. chiar este o problemă. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și 110 studenți. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Acei 110 studenți vor veni să facă niște stagii de practică. Nu fac școală aici. Vor veni să facă 

doar niște stagii de practică. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Greșiți, greșiți. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Probabil că greșesc. Înseamnă că dacă greșesc eu a greșit și primarul dvs. Adrian Anghelescu 

pentru că dânsul a declarat asta în conferință de presă. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ce atent sunteți la dl primar! Dar la altcineva nu mai vă uitați? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- De data asta chiar i-am dat importanță dlui primar Anghelescu că mă interesa să aflu ce 

spune. Nu vrem să intru într-o polemică cu dvs. Aici nu discutăm despre investiție, nu 

discutăm despre faptul că este benefic sau nu este benefic. Clar este benefică orice investiție 

mare care vine în județul Giurgiu, dar ca termen de finalizare a acestei investiții, ca și 

obiective propuse, pe care le aveți în acest proiect, este irealizabil. Este o utopie. S-a dorit să 

fie decât un proiect mișto care dă bine pe plan politic și arată frumos în ziare la colegii mei și 
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o să spuneți că: „Vai ce am încercat să facem!” Nu! Este o stare în care s-a dorit să fiți 

aplaudat. Nu este prima pe care ați făcut-o la modul acesta. O să vă mai spun și alte lucruri, 

dacă îmi permiteți. Nu înțeleg de ce contribuția județului Giurgiu trebuie să fie de 15% în 

condițiile în care toate celelalte proiecte, care au câștigat, au câștigat cu 2%. Suntem mai 

proști sau suntem mai bogați? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

-  Toate celelalte, care dle?  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Toate celelalte proiecte care au câștigat același proiect ca și ăsta al nostru cu campusul. Că nu 

este singurul proiect. Cred că sunt 10 dacă nu mă înșel. Vă mulțumesc tare mult.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dacă ați verificat și evoluția derulării acestui program, poate ați remarcat că Regiunea 3 Sud 

Muntenia, din care cu onoare facem parte, a fost singura care a avut 3 cereri de finanțare 

depuse și am spus de câte ori am avut ocazia, am avut doi competitori foarte, 5 mă scuzați. 5 

în total. N-am mai văzut nicăieri un asemenea interes pentru acest proiect care ziceți dvs. că 

n-are ce căuta în Giurgiu, în regiunea asta. Toți alții au zis că trebuie, dar dintre cei 5, 2 

competitori au fost extrem de puternici. Vorbim de CJ Argeș cu Dacia, vorbim de CJ Prahova 

cu unul dintre cele mai mari bugete din țară, cu OMV. Deci ne-am bătut cu niște entități 

administrative și private foarte puternice dornice să aducă investiția asta la ei. Ăsta a fost 

motivul pentru care am considerat că, după ce ne-am consultat, că e bine să maximizăm acest 

element, acest criteriu – finanțarea -  pentru că spre deosebire de dânșii, noi n-am avut 

posibilitatea să primim punctaj pe elaborarea studiului de fezabilitate. Pentru că am primit de 

la primărie mai multe locații, am ales-o împreună cu dl. Anghelescu pe aceasta. Din păcate 

acest teren nu avea funcțiune necesară ca să putem să demarăm elaborarea studiului de 

fezabilitate care place atât de mult conducerii dvs.ca și titulatură. A fost obligatoriu să facem 

întâi un PUZ, un Plan Urbanistic Zonal prin care să schimbăm funcționalitatea și, din acest 

motiv, n-am beneficiat de finanțare, de punctaj pardon, pentru acest criteriu. Au fost 

argumente. Nu știu acum dacă sunteți de la o instituție de verificare a accesării fondurilor 

europene, vă dau orice detaliu vreți. Dacă sunteți ca și consilier, scuzați-mă! Mai m-a 

deranjat o afirmație că: Vezi Doamne, cine va da banii înapoi? Domnule, din 2008 de când au 

început programele astea europene, singurul proiect în istoria CJ-ului când s-au dat banii 

înapoi a fost legat de un drum 504 A, finanțat pe un program transfrontalier pe care l-am 

depus eu pe final de mandat, pe care n-a fost în stare să-l implementeze onorabilul domn 

Mustățea și pe care l-a plătit dl. Mina. 5 milioane de euro am dat înapoi, ca fraierii, pot să 

spun. Dar altfel am accesat și implementat sute de proiecte europene, n-am dat banii înapoi și 

nu o să-i dăm nici acum. Dacă vorbim de termen este singurul subiect pe care vă dau parțial 

dreptate. Este o luptă contra cronometru să ne încadrăm până la 31 decembrie  2026, dar nu 

vă faceți iluzii că sunt în totalitate de acord cu dvs. pentru că dacă vom avea un parcurs 

corespunzător ne încadrăm, dacă nu, eu nu sunt deloc sigur că acesta va fi ultimul termen pe 

toate programele chiar dacă s-a anunțat altceva, s-au obținut prelungiri și, dacă luăm cel mai 

pesimist scenariu cu putință, singura variantă dezavantajoasă pentru noi este ca toate 

cheltuielile ulterioare termenului limită, indiferent care va fi acesta, să fie declarate cheltuieli 

neeligibile și să fie suportate din alte surse. Dar repet, sunt 10 campusuri la nivel național 

dintr-o rațiune foarte simplă, foarte clară. Ministerul, guvernul, cum vreți să spuneți și dl. 

Ciolacu a avut o părere pro favorabilă, consideră foarte importante aceste campusuri. Eu sunt 

convins că, indiferent cine va fi premier peste 2, 3, 4 ani, indiferent ce configurație va avea 

guvernul, nu se va schimba poziția și atitudinea față de acest domeniu prioritar, educația și 

nu-mi închipui că nu se vor găsi soluții ca să ajute acele investiții, care din știu eu motive, vor 

rămâne în urmă față de program. Eu nu înțeleg de ce nu vă gândiți la copii ăștia, în primul 

rând? Inclusiv la ai dvs. cărora le dați recomandări să ducă la liceu. Chiar așa, toți ai dvs. 

cărora le-ați dat recomandări sunteți convins că fac cea mai bună carieră ca și… 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- V-am aplaudat inițiativa cu învățământul dual de care era nevoie în Giurgiu…. 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, păi și asta e o formă evoluată. Și tot despre asta vorbim, într-o altă notă, la un alt nivel 

superior. Știți ce mă deranjează pe mine? Un singur lucru. Domnule, dacă începea mâine 

campania electorală, eu nu cred că cineva dintre vocalii ăștia, ar fi avut curaj să spună măcar 

un cuvânt împotriva investiției ăsteia. Dar când ne-am văzut pe funcții, ne credem deștepți, 

avem toate argumentele în manșetă și știm ce vorbim când de fapt doar facem act de 

prezență. Eu asta îi rog pe giurgiuveni, să facă un exercițiu de imaginație. Să-și închipuie pe 

domnii ăștia care și închipuie că au motive împotriva acestei investiții, să și-i închipuie în 

campanie electorală sau să și-i aducă aminte. Dacă a existat vreun proiect necesar județului 

Giurgiu la care domnii respectivi au avut altă poziție decât una foarte, foarte pozitivă. Să se 

bată cu cărămida în piept cât de mult vor munci ei „pentru”. Acum deja suntem specialiști și 

avem pretenția că știm noi ce merită județul și ce nu. Nu știți. Dacă știți  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, când ați pronunțat 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Întrebați pe alții mai deștepți. Întotdeauna sunt alții mai deștepți.  

 Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Ok. Noi suntem proști. Am înțeles. Vă știm părerea despre noi. Este Ok… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu vorbim nici măcar despre dvs. Vorbim la general pentru categorii de persoane pro și 

contra proiectului. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, ați avut posibilitatea să derulați acest proiect împreună cu primăria Giurgiu, 

primărie care vă este subordonată cumva în calitate de coleg 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cine va spus? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- De coleg de partid. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nici măcar. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Ok e în regulă. Trecem peste acest lucru. Ați discutat cu dl. Anghelescu, l-ați convins prima 

oară să vină și să semneze acel proiect. Ați făcut acea întâlnire de la primăria Giurgiu, ați 

chemat pe cei de la Politehnică. În sfârșit, s-a hotărât datorită a doi oameni noi, care nu ați 

știut nici pe ăia cum să-i aduceți. Ați adus-o pe dna de la ALDE și pe George Pălălău care a 

votat favorabil și v-a trecut acest proiect. Puteați să derulați în continuare acest proiect fără să 

aveți nevoie de noi, decât să vă votăm la un anumit moment dat, suma aceea care trebuia să 

treacă și nici acolo nu aveați nevoie pentru că nu era de patrimoniu, nu trebuia să fim noi.  Nu 

vă trebuia majoritate de patrimoniu ca să treceți cum e acest teren. Acolo se putea vota foarte 

simplu acea hotărâre să alocați bani suficienți, necesari pentru derularea acestui proiect. Atâta 

aveați nevoie. Lider de proiect, Consiliul județean nu poate să fie sub nicio formă, niciodată 

în cadrul acestui proiect, lider de proiect nu va putea să fie consiliul județean. Veniți și ne 

certați, îi faceți pe toată lumea proști, dar de fapt dvs. nu puteți să vă stăpâniți o problemă în 

partidul dvs. Aveți un primar care vă este complet opozant în acest moment deși spuneți: 

„Vai ce frumos mă înțeleg eu cu Anghelescu” și vă dați mesaje pe facebook unul altuia, iar 

dl. primar Anghelescu. O, i-am zis și domn! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Foarte bine, așa e politicos.   

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Corect. Dl. primar Anghelescu vine în conferința de presă și spune: „De ce nu vrea Dumitru 

Beianu să-i roage pe consilieri PSD să voteze trecerea terenului, alocarea banilor și să devină 

lider de proiect?” Păi nu pare așa un joc de dat cu mingi și cu cartofi fierți de pe o parte a 

șoselei București pe alta și pe noi să ne băgați la mijloc? Întotdeauna, de fiecare dată când ați 

vorbit de acest proiect ați vorbit ați spus: „PSD e împotrivă. PSD e împotrivă.” Noi v-am 
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adus niște argumente clare. Toți cei care am vorbit pe baza acestui proiect, v-am adus niște 

argumente clare. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Care argumente? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, e puțin iluzoriu! Dle președinte, un pic utopic în momentul ăsta! Îmi spuneți 

că ne batem cu județul Prahova. Orașul Ploiești are 700000 locuitori, noi avem 40000 

locuitori. Ne și comparăm, nu?.. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vedeți că ați făcut o reducere peste ceea ce spune statistica. De unde 40 de mii și de unde 

700. Asta e problema dvs,. Aveți un dar așa al aproximării care depășește logica. Bine, 

terminați ideea! Am înțeles. Are 700000 Prahova și noi 40000. Ați auzit giurgiuveni? Să nu 

vă mai lăudați că sunteți mulți, că nu sunteți! V-a numărat dl. Grigore, 40000. Continuați, vă 

rog! 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- În regulă. Eu v-am mai spus că nu prea mai ieșiți din casă și se vede lucrul ăsta. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- N-ați mai ieșit din casă? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Nu, dvs. Nu prea ați mai ieșit din casă în orașul acesta… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Eu? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- și se vede lucrul acesta. V-am adus niște argumente. Nu ați vrut să țineți cont de ele. Ați 

vorbit inclusiv la dvs,. în ședințele de partid, că este un proiect politic pe care vi-l doriți foarte 

mult dvs. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, nu, nu. Haideți, rămâneți la niște elemente care măcar tangențial au legătură cu realitatea. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Păi despre asta vorbim. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu știu la ce ședință de partid am spus că e proiect politic că nu am auzit nicio discuție pe 

subiectul acesta la vreo ședință PNL la care am fost eu, că nu am fost la toate. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- În regulă. Și atunci de ce insistați să ne băgați pe noi în această mocirlă care efectiv e a dvs. 

Rezolvați-vă problema cu dl. primar Adrian Anghelescu și lăsați-ne pe noi să ne menținem 

punctul de vedere! Noi știm în felul următor: anul viitor este foarte posibil ca primarul  

Anghelescu să nu mai fie primar, că candidează, că nu candidează, că-l mai votează, că nu-l 

mai votează, dar e foarte posibil să nu mai fie primar, iar anul viitor cu certitudine de 99,9% 

dvs. nu veți mai fi președinte al consiliului județean. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, o să fiu în pușcărie, aste e.  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Cel mai probabil. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dvs. fiind unul dintre cei trei consilieri județeni PSD care ați dat declarații la DNA împotriva 

mea.. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Da. Mi-ați făcut plângere să-mi cereți 100 de mii de euro că am publicat 3 poze dintr-un ziar. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Una e una, alta-i alta. Le puneți pe același nivel, astea două? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Da, le punem pe același nivel. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 
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- Haideți, închideți că deja discutăm prea mult! 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Haideți să votăm proiectul, că nu trebuie să vă dau nicio explicație! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu trebuie să-mi dați nicio explicație că și ce ați da ar fi pe lângă subiect. Stați dvs. pe uscat 

acolo, că noi ne ocupăm de lucruri importante ale județului, educația.. mă lăsați să vorbesc și 

eu? Aveți impresia că trebuie să vorbiți peste mine și sunteți mai convingător sau mai 

inteligent? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Eu zic că da. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Aveți o impresie greșită, dar mă rog. Stați acolo pe uscat și ne ocupăm noi de problemele 

importante ale județului, păi ați zis că e mocirlă aici unde ne chinuim noi să muncim. Ne 

ocupăm noi de proiectele importante ale județului educația fiind, alături de sănătate, o 

prioritate și vom vedea cum vor evolua lucrurile și ce părere vor avea giurgiuvenii și care va 

fi evoluția acestui proiect în anii următori. Nu sunt vreun vizionar. Spun că o să  fac tot ce 

depinde de mine, legal și cu ajutorul multor colegi din consiliu, mulți dintre ei mai 

experimentați și mai capabili decât mine în accesarea fondurilor europene, ca să 

implementăm acest proiect de care Giurgiu are mare nevoie. Spun toți oamenii care chiar țin 

la județul ăsta. Mulțumesc. Hai să supunem aprobării proiectul, vă rog!   

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 19 voturi „pentru” ( Beianu D, Mihalcea E, Anculescu 

C, Meclea A, Roșu C, Ionescu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, 

Georgescu M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A,); 

- 11 „împotrivă” ( Corozel L, Preda I, Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, 

Grigore M, Simion C, Cristescu D și, Lazăr D) și o abținere (Bardan D), devenind 

hotărârea nr.287 

- Acestea fiind proiectele de pe ordinea de zi. Dacă la diverse aveți vreun subiect de dezbătut, 

vă rog? Bun. Mulțumim pentru participare atunci. Vă urăm o zi bună în continuare! 

  

 

 

 

 

 

         PREŞEDINTE, 

             Dumitru Beianu 

                          SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                              Aurelia Brebenel 

 

 

 

 

 

 

 

 

Redactat, 

Iulia Teodorescu _________ 

Giurgiu, 17 octombrie 2023 


